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Tárgy: Kérdés a Kecskeméti Széktói Stadion rekonstrukcióval kapcsolatban  

 

Kérdés 

Tisztelt Polgármester Asszony! 

A Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II. 14) számú önkormányzati 
rendelet (a továbbiakban: SZMSZ) 35. § (1) bekezdés f) pontja és (2) bekezdése és 41. § 
alapján a következő kérdést nyújtom be a Polgármester Asszonynak: 

Az 1962-ben átadott Széktói Stadion létesítménye 20 évvel ezelőtti esett át utoljára 

felújításon, azóta sajnos a stadion első futballpályájának infrastruktúrája, épületei,                       

a stadion környezete és a parkoló része mára meglehetősen leromlott állapotba 

került, olyannyira, hogy a stadion nemhogy NB1, de még NB2-es élvonalbeli futball 

meccsek rendezésére sem alkalmas. 

 

2015. évben bemutatták a 7. Dimenzió Építésziroda által megtervezett, megújuló 

kecskeméti stadion látványterveit. Akkor úgy volt, hogy 2016. őszén az újjáépített 

stadion munkálatai befejeződnek, amely magába foglalja a pálya áthelyezést, a lelátók 

fedését, a pályavilágítást, a közművek felújítását, bővítését, média, a VIP és a kiszolgáló 

helységek építését, bővítését, kerítés átépítést, az utak és parkolók kialakítását, 

felújítását, valamint a zöldterület rendezését. A látványtervekre több mint 50 Millió 

forintot költött a város.   

 

A beruházásból, a felújításból végül nem lett semmi, a 100.000 főt meghaladó 

lakossal rendelkező Kecskemét modern stadion nélkül maradt és az elmúlt 

években sem történt semmilyen előrelépés ebben az ügyben, annak ellenére hogy 

az élvonalbeli mérkőzéseket több ezer kecskeméti néző látogatja.  

 

Jelenleg úgy áll a helyzet, hogy a NB II-ben szereplő Kecskeméti TE megkapta az NB I-es 

induláshoz szükséges licencet és a feljutás kapujában áll a kecskeméti csapat, amelyet 

nagyon sok más város futball csapata is szeretne már hosszú évek óta elérni 

(például Szeged, Pécs, Békéscsaba, Szolnok, Diósgyőr, Nyíregyháza, Győr és még több 

budapesti csapat), ám egyenlőre nem sikerül nekik, mert egyáltalán nem könnyű az 

NBI-es feljutást érő dobogós hely megszerzése.  

 

Sok éves várakozás után tehát óriási siker kapujában áll a Kecskeméti TE csapata, 

ugyanakkor ha ez megvalósul, akkor joggal várható el, hogy ez a teljesítmény a város 

részéről is elismerést nyerjen és az élvonalbeli hazai meccsek a sporteseményhez 
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méltó körülmények között és saját városában kerüljenek megrendezésre, ha a 

következő szezonban nem is, de az azt követőben már igen.  

 

Az utóbbi években hazánk alábbi településein, városrészein vagy városaiban létesült új 

futball létesítmény vagy került a régi felújításra (a teljesség igénye nélkül): Szombathely, 

Szeged, Szolnok, Békéscsaba, Budaörs, Dorog, Siófok, Kazincbarcika, Nyíregyháza, Ajka, 

Miskolc, Zalaegerszeg, Kaposvár, Érd, Paks, Pécs, Újpest, Kispest, MTK, Angyalföld, 

Kisvárda, Mezőkövesd, Székesfehérvár, Cegléd, Siófok, Balmazújváros, Balassagyarmat, 

Kazincbarcika,Kozármisleny, Gyirmót, Felcsút. 

 

Ez utóbbi három település lakosság számát és beruházás költségeit külön is kiemelném: 

- Kozármisleny (2000 férőhely) 6200 fő lakos - 440 Millió forint  

- Gyirmót (4500 férőhely) 1300 fő lakos – 900 Millió forint 

- Felcsút (3600 férőhely) 1900 fő lakos – 3,8 Milliárd forint  

 

Kérdés: 

- A több mint 100.000 fő lakossal rendelkező Kecskeméten tervezi-e a 

Széktói Stadion rekonstrukcióját a város (akár kormányzati vagy pályázati 

segítséggel), ha igen, mikor és milyen mértékű beruházást kíván a város 

megvalósítani?   

 
Az SZMSZ 35. § (1) bekezdés f) pontja és 41. § b) pontja alapján kérem a Polgármester 
Asszonyt a kérdés 2022. május 19-i közgyűlés napirendjére való felvételére. 
 
Kecskemét, 2022. május 11. 
 
Tisztelettel: 
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